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ZAPISNIK 
SA 21. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 27. svibnja 2021. (četvrtak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, zamjenica predsjednika VMO 
- Auzilija Maligec, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Elvis Šutalo, predsjednik VMO 
- Nadja Poropat, član VMO 

 

Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice VMO Banderovo održane 27. travnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednika VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako 
slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Programska aktivnost: Kreativne radionice 
2. Komunalna problematika 
3. Razno  

 
 

AD – 1  
Pandemija COVID-19  se smiruje i epidemiološke mjere se smanjuju, a neke i ukidaju. Dozvoljavaju 
se veća okupljanja i zadržavanja u zatvorenim prostorima, pa slijedom toga otvara se mogućnost 
održavanja kreativnih radionicama u prostorijama Mjesnog odbora. Od slijedećeg tjedna nastavit će 
se sa provođenjem programske aktivnosti održavanja kreativnih radionica. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 

AD – 2– KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1    
U Ulici Uspon Ladislava Tomee kod kbr. 9 uz okućnicu raste stablo smokve čije grane ometaju 
slobodan prolaz, a plodovi koji padaju na tlo ostavljaju nečistoću te postoji mogućnost od 
proklizavanja. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 



AD – 2 – 2  
Na cijelom području Mjesnog odbora, od silnih kiša, raslinje i trava buja i dosegnula je na nekim 
mjestima visinu od preko pola metara. Grane stabala su se spustile prema tlu i ometaju prolaz 
pješacima uz nogostupe. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav.  

 
AD –  3 – RAZNO  
AD – 3 – 1  
Vijeću MO Banderovo upućen je prijedlog suradnje u sklopu koje bi financijskim participiranjem 
osigurali vrijednu promociju Tehničke škole Rijeka. U Zagrebu se održava od 7. – 11. srpnja 
međunarodni festival Ritam Mediterana i tom će prilikom uz potporu nekoliko mediteranskih država 
(Izrael, Alžir, Italija, Španjolska, Turska, Maroko) Zagrepčanima i gostima grada predstaviti svoje 
kulturne, gastro i ine druge vrijednosti. Tehnička škole Rijeka će na festivalu Ritam Mediterana u 
središte Zagreba dopremiti tradicijsku hrvatsku brodicu tzv. Pasaru i to u stanju koje bi zahtijevalo 
završnu obradu (brušenje i farbanje), što bi bilo izvođeno nekoliko dana i na te radove će kao 
promatrače pozvati medije i građane. 
  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i spremni su uvijek na suradnju, ali nisu u 
mogućnosti financijski participirati promociju Tehničke škole na međunarodnom 
festivalu Ritam Mediterana.  

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Zam. predsjednika Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                     Đulijana Desanti                                                                        Marta Siladjev 

Sjednica je završila u 18 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 


